
X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 8 POSĖDYJE PRIIMTŲ 

SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 
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T1-321 Dėl 2024 metų paminėjimo Žemaitiško rašto 

metais Plungės rajono savivaldybėje. 

 

 

25 

 

 

25 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

b. s. 

 

T1-322 Dėl kontroliuojamų viešojo sektoriaus 

subjektų centralizuoto apskaitos tvarkymo. 

 

25 24 - - - b. s. 

T1-323 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų 

strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo. 

 

25 25 16 3 6 - 

T1-324 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023 metų 

biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo. 

 

25 25 17 1 7 - 

T1-325 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-249 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų 

darbuotojų (tikslinių pareigybių) kelionės 

išlaidų kompensavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-326 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. vasario 23 d. sprendimo Nr. T1-36 „Dėl 

Trūkstamų specialistų pritraukimo į Plungės 

rajono savivaldybės viešąsias ir biudžetines 

įstaigas programos tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-327 Dėl pareiginės algos koeficiento nustatymo 

Plungės rajono savivaldybės kontrolierei 

Danutei Jarašiūnienei ir Savivaldybės tarybos 

2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T1-85 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 

kontrolieriaus darbo užmokesčio nustatymo“ 

pripažinimo netekusiu galios.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-328 Dėl pritarimo biudžetinės įstaigos Žemaičių 25 25 - - - b. s. 
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dailės muziejaus projektui „Inovatyvusis M. 

Oginskio rūmų žirgynas – įtraukaus kultūros 

turinio erdvė“. 

 

T1-329 Dėl Plungės rajono savivaldybės mokyklų 

mokinių iniciatyvų projektų atrankos ir 

finansavimo aprašo patvirtinimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-330 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. birželio 23 d. sprendimo Nr. T1-175 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės švietimo 

paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-331 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. birželio 22 d. sprendimo Nr. T1-163 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, 

Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos centro 

pedagoginių pareigybių ir nepedagoginių 

pareigybių, finansuojamų iš mokymo lėšų, 

didžiausio leistino skaičiaus 2023–2024 

mokslo metams patvirtinimo“ ir jį keitusio 

sprendimo pakeitimo. 

 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-332 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. spalio 28 d. sprendimo Nr. T1-259 „Dėl 

Mokesčio už vaikų išlaikymą Plungės rajono 

savivaldybės švietimo įstaigose, 

įgyvendinančiose ikimokyklinio ir 

priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-333 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-71 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

25 25 17 8 0 - 

T1-334 Dėl valstybės nekilnojamojo turto (vietinės 

reikšmės kelių) perėmimo Plungės rajono 

savivaldybės nuosavybėn ir šio turto 

perdavimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti 

patikėjimo teise.  

 

25 25 17 0 8 - 

T1-335 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 

m. rugsėjo 24 d. sprendimo Nr. T1-190 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės įmonės „Plungės 

būstas“ surenkamų pajamų už gyvenamųjų 

patalpų nuomą planavimo, naudojimo, 

25 25 - - - b. s. 
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apskaitos ir atskaitomybės tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

 

T1-336 

Dėl Plungės rajono savivaldybės teritorijoje 

esančių kapinių sąrašo patvirtinimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-337 Dėl Žmonių palaikų laidojimo tvarką 

Plungės rajono savivaldybėje 

reglamentuojančių teisės aktų patvirtinimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-338 Dėl negyvenamųjų patalpų nuomos sutarties 

pratęsimo (UAB „Austolina“). 

 

24 24 - - - b. s. 

T1-339 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 

m. lapkričio 24 d. sprendimo Nr. T1-250 „Dėl 

socialinių paslaugų kainų Plungės rajono 

savivaldybėje nustatymo“ ir jį keitusio 

sprendimo pakeitimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-340 Dėl įgaliojimo Plungės rajono savivaldybės 

merui pasirašyti valstybinės žemės sklypų, 

perduodamų valdyti, naudoti ir disponuoti jais 

patikėjimo teise Plungės rajono savivaldybei, 

perdavimo–priėmimo aktus. 

 

24 24 - - - b. s. 

T1-341 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. birželio 22 d. sprendimo Nr. T1-175 „Dėl 

ilgalaikio materialiojo ir trumpalaikio 

materialiojo turto perėmimo Savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir 

disponuoti juo patikėjimo teise“ pakeitimo.  
 

25 25 - - - b. s. 

T1-342 Dėl negyvenamųjų patalpų nuomos sutarties 

pratęsimo (VšĮ Plungės vyrų krizių centras).  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-343 

 

 

 

 

 

 

T1-344 

Dėl Sutikimų statyti ir naudoti valstybinės 

reikšmės paviršiniuose vandens telkiniuose 

laikinuosius nesudėtinguosius statinius 

Plungės miesto ir Plungės rajono savivaldybės 

miestelių teritorijose išdavimo taisyklių 

patvirtinimo.  

 

Dėl Sutikimų statyti statinius žemės 

sklypuose, besiribojančiuose su valstybinės 

žemės sklypais ar valstybine žeme, kurioje 

nesuformuoti žemės sklypai Plungės miesto ir 

Plungės rajono savivaldybės miestelių 

teritorijose, išdavimo taisyklių patvirtinimo. 

 

25 

 

 

 

 

 

 

25 

25 

 

 

 

 

 

 

25 

- 

 

 

 

 

 

 

- 

- 

 

 

 

 

 

 

- 

- 

 

 

 

 

 

 

- 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

b. s.  

T1-345 Dėl Sutikimų laikinai naudotis valstybine 

žeme statybos metu Plungės miesto ir Plungės 

rajono savivaldybės miestelių teritorijose 

25 25 - - - b. s. 
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išdavimo taisyklių patvirtinimo.  

 

T1-346 Dėl Sutikimų statyti laikinuosius ir 

nesudėtinguosius statinius valstybinėje 

žemėje, kurioje nesuformuoti žemės sklypai 

Plungės miesto ir Plungės rajono savivaldybės 

miestelių teritorijose, išdavimo taisyklių 

patvirtinimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-347 

 

 

 

 

 

 

 

T1-348 

 

 

 

 

 

 

 

T1-349 

Dėl Sutikimų tiesti susisiekimo 

komunikacijas, inžinerinius tinklus ir statyti 

jiems funkcionuoti būtinus statinius 

valstybinėje žemėje, kurioje nesuformuoti 

žemės sklypai Plungės miesto ir Plungės 

rajono savivaldybės miestelių teritorijose, 

išdavimo taisyklių patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-21 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės Aplinkos 

apsaugos rėmimo specialiosios programos 

2023 metų priemonių plano (sąmatos) 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo.  

 

Kontrolės komiteto 2024 metų veiklos 

programos svarstymas ir teikimas 

Savivaldybės tarybai.  

 

25 

 

 

 

 

 

 

 

25 

 

 

 

 

 

 

 

25 

25 

 

 

 

 

 

 

 

25 

 

 

 

 

 

 

 

25 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 
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- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

 

b. s.  

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

8 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2023 m. gruodžio 21 d. Nr. T-13 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2023 m. gruodžio 21 d., 13:00–16:40 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorės – Irmantė Kurmienė, Irma Kvizikevičienė, Savivaldybės tarybos 

posėdžių sekretorės. 

Posėdyje dalyvavo 25 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdžio protokolą rašė Irmantė Kurmienė, Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė. 

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Savivaldybės tarybos 8 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas Plungės rajono savivaldybės 

www.youtube.com kanalu.  

  

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 8 posėdžio darbotvarkės projekto tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. 2023 metais įgyvendintų investicijų projektų pristatymas bei 2024 metais planuojamų 

įgyvendinti projektų aptarimas.  

Pranešėja Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja. 

3. Dėl kontroliuojamų viešojo sektoriaus subjektų centralizuoto apskaitos tvarkymo.  

4. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo.  

5. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo.  

6. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-249 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų darbuotojų (tikslinių pareigybių) kelionės išlaidų 

kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo. 

7. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 23 d. sprendimo Nr. T1-36 „Dėl 

Trūkstamų specialistų pritraukimo į Plungės rajono savivaldybės viešąsias ir biudžetines įstaigas 

programos tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimo.  

8. Dėl pareiginės algos koeficiento nustatymo Plungės rajono savivaldybės kontrolierei 

Danutei Jarašiūnienei ir Savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T1-85 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės kontrolieriaus darbo užmokesčio nustatymo“ pripažinimo netekusiu 

galios.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

9. Dėl pritarimo biudžetinės įstaigos Žemaičių dailės muziejaus projektui „Inovatyvusis M. 

Oginskio rūmų žirgynas – įtraukaus kultūros turinio erdvė“. 

10. Dėl Plungės rajono savivaldybės mokyklų mokinių iniciatyvų projektų atrankos ir 

finansavimo aprašo patvirtinimo. 

11. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 23 d. sprendimo Nr. T1-175 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimo.  

http://www.youtube.com/
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12. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 22 d. sprendimo Nr. T1-163 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos centro 

pedagoginių pareigybių ir nepedagoginių pareigybių, finansuojamų iš mokymo lėšų, didžiausio 

leistino skaičiaus 2023–2024 mokslo metams patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimo. 

13. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 28 d. sprendimo Nr. T1-259 

„Dėl Mokesčio už vaikų išlaikymą Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigose, 

įgyvendinančiose ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo. 

14. Dėl 2024 metų paminėjimo Žemaitiško rašto metais Plungės rajono savivaldybėje. 

15. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-71 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas. 

16. Dėl valstybės nekilnojamojo turto (vietinės reikšmės kelių) perėmimo Plungės rajono 

savivaldybės nuosavybėn ir šio turto perdavimo Plungės rajono savivaldybės administracijai 

valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise.  

17. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugsėjo 24 d. sprendimo Nr. T1-190 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės įmonės „Plungės būstas“ surenkamų pajamų už gyvenamųjų 

patalpų nuomą planavimo, naudojimo, apskaitos ir atskaitomybės tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo. 

18. Dėl Plungės rajono savivaldybės teritorijoje esančių kapinių sąrašo patvirtinimo. 
19. Dėl Žmonių palaikų laidojimo tvarką Plungės rajono savivaldybėje reglamentuojančių 

teisės aktų patvirtinimo.  
20. Dėl negyvenamųjų patalpų nuomos sutarties pratęsimo (UAB „Austolina“).  

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas. 

21. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. lapkričio 24 d. sprendimo Nr. T1-250 

„Dėl socialinių paslaugų kainų Plungės rajono savivaldybėje nustatymo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

22. Dėl įgaliojimo Plungės rajono savivaldybės merui pasirašyti valstybinės žemės sklypų, 

perduodamų valdyti, naudoti ir disponuoti jais patikėjimo teise Plungės rajono savivaldybei, 

perdavimo–priėmimo aktus.  

23. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 22 d. sprendimo Nr. T1-175 

„Dėl ilgalaikio materialiojo ir trumpalaikio materialiojo turto perėmimo Savivaldybės nuosavybėn 

ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise“ pakeitimo.  
24. Dėl negyvenamųjų patalpų nuomos sutarties pratęsimo (VšĮ Plungės vyrų krizių 

centras).  

25. Dėl Sutikimų statyti ir naudoti valstybinės reikšmės paviršiniuose vandens telkiniuose 

laikinuosius nesudėtinguosius statinius Plungės miesto ir Plungės rajono savivaldybės miestelių 

teritorijose išdavimo taisyklių patvirtinimo.  

26. Dėl Sutikimų statyti statinius žemės sklypuose, besiribojančiuose su valstybinės žemės 

sklypais ar valstybine žeme, kurioje nesuformuoti žemės sklypai Plungės miesto ir Plungės rajono 

savivaldybės miestelių teritorijose, išdavimo taisyklių patvirtinimo. 

27. Dėl Sutikimų laikinai naudotis valstybine žeme statybos metu Plungės miesto ir Plungės 

rajono savivaldybės miestelių teritorijose išdavimo taisyklių patvirtinimo.  

28. Dėl Sutikimų statyti laikinuosius ir nesudėtinguosius statinius valstybinėje žemėje, 

kurioje nesuformuoti žemės sklypai Plungės miesto ir Plungės rajono savivaldybės miestelių 

teritorijose, išdavimo taisyklių patvirtinimo.  

29. Dėl Sutikimų tiesti susisiekimo komunikacijas, inžinerinius tinklus ir statyti jiems 

funkcionuoti būtinus statinius valstybinėje žemėje, kurioje nesuformuoti žemės sklypai Plungės 

miesto ir Plungės rajono savivaldybės miestelių teritorijose, išdavimo taisyklių patvirtinimo.  
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30. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-21 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2023 metų 

priemonių plano (sąmatos) patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo.  

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas. 

31. Kontrolės komiteto 2024 metų veiklos programos svarstymas ir teikimas Savivaldybės 

tarybai.  

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Kontrolės komiteto pirmininkas. 

32. UAB „Plungės šilumos tinklai“ audito pristatymas ir jo aptarimas.  

Pranešėja Danutė Jarašiūnienė, savivaldybės kontrolierė. 

33. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 8 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Posėdžio pirmininkas, Savivaldybės meras Audrius Klišonis, prieš pradėdamas posėdį, 

pasiteiravo, ar Savivaldybės tarybos nariai turi kokių pasiūlymų ar pastebėjimų dėl pateiktos 

darbotvarkės bei pats, atsižvelgdamas į tai, kad į posėdį yra atvykęs Algirdas Žebrauskas, 

architektas, UAB „Architekto studija“ direktorius, pasiūlė 14 darbotvarkės klausimą svarstyti 

posėdžio pradžioje. 

Savivaldybės tarybos narė Jurgita Latakienė pareiškė nusišalinimą nuo 21 darbotvarkės 

klausimo svarstymo.  

Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Jurgitos Latakienės nusišalinimui nuo 

21 darbotvarkės klausimo svarstymo. 

Savivaldybės tarybos narys Tomas Mašeckis pareiškė nusišalinimą nuo 20 darbotvarkės 

klausimo svarstymo.  

Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Tomo Mašeckio nusišalinimui nuo 20 

darbotvarkės klausimo svarstymo dėl interesų konflikto. 

Kadangi pasiūlymų dėl darbotvarkės Savivaldybės tarybos nariai nepateikė, bendru sutarimu 

pritarta darbotvarkei, perkeliant darbotvarkės 14 klausimo svarstymą pačioje posėdžio pradžioje.  

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal pateiktą darbotvarkę, 14 darbotvarkės klausimą svarstant 

pačioje posėdžio pradžioje. 

 

14. SVARSTYTA. 2024 metų paminėjimas Žemaitiško rašto metais Plungės rajono 

savivaldybėje. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė pritarti sprendimo projektui. 

Algirdas Žebrauskas, architektas, UAB „Architekto studija“ direktorius, papildydamas 

Audrių Misiūną, išsamiai pristatė sprendimo projektą, pateikdamas papildomą informaciją. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA:  

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-321 pridedamas). 

2. Įpareigoti Plungės rajono savivaldybės merą Audrių Klišonį iki 2024 m. Plungės rajono 

savivaldybės biudžeto tvirtinimo parengti ir Savivaldybės tarybai pateikti patvirtinti Žemaitiško 

rašto metų minėjimo programą su planuojamu lėšų poreikiu. 

 

2. SVARSTYTA. 2023 metais įgyvendintų investicijų projektų pristatymas bei 2024 metais 

planuojamų įgyvendinti projektų aptarimas.  

Pranešėja Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, pateikė 

išsamią informaciją apie 2023 metais įgyvendintus investicijų projektus bei apie 2024 metais 

planuojamus įgyvendinti projektus, taip pat atsakė į Savivaldybės tarybos narių Česlovo Kerpausko 

ir Liudo Skieraus klausimus.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama). 
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3. SVARSTYTA. Kontroliuojamų viešojo sektoriaus subjektų centralizuotas apskaitos 

tvarkymas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, 

pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę ir siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-322 pridedamas). 

 

4. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. 

T1-2 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę ir 

siūlė pritarti. 

Savivaldybės tarybos narys Mindaugas Kaunas atkreipė dėmesį, kad vis dar per duomenų 

valdymo sistemą (toliau – DVS) „Kontora“ negauna visos informacijos, reikalingos tarybos nariui 

išsamiai susipažinti su prie sprendimų projektų pridedama medžiaga, todėl iškart paprašė balsuoti 

dėl darbotvarkės 4 ir 5 klausimų.  

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 25 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 16 

tarybos narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, 

Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, 

Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas Lydis, Alina 

Vičienė, Gediminas Stonys), SUSILAIKĖ – 6 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Julius Nekrašas, 

Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Giedrius Ramanauskas), PRIEŠ – 3 

tarybos nariai (Liudas Skierus, Mindaugas Kaunas, Tomas Mašeckis).  

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-323 pridedamas). 

 

5. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. 

T1-3 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę ir 

siūlė pritarti. 

Savivaldybės tarybos narys Adomas Zamulskis teiravosi dėl Ekonomikos, finansų ir 

biudžeto komiteto posėdžio metu iškelto klausimo, prašant Biudžetinės įstaigos Plungės turizmo 

informacijos centro pateikti informaciją apie Plungės rajono vieningo įvaizdžio formavimo prekės 

ženklo pozicionavimo strategijos sukūrimą, apibūdinant, kas tai yra bei nurodyti bendrą sumą. 

Adomas Zamulskis akcentavo, kad prašoma informacija buvo gauta, tačiau teigė pasigedęs 

išsamesnio komentaro, kiek šiai strategijai iš viso bus skirta dar lėšų, kas laimėjo šį projektą bei 

kodėl šis klausimas dėl įvaizdžio strategijos nėra svarstomas komitetuose. 

Išsamų atsakymą pateikė meras Audrius Klišonis, nurodydamas, kad dėl šios strategijos 

vyko gyventojų apklausa ir kad norint šią medžiagą pristatyti komitetuose dar trūksta duomenų, 

todėl pirmiausia šis klausimas bus pristatytas ir aptartas Savivaldybės tarybos kolegijos posėdyje 

dėl tolimesnių svarstymų ir sprendimų priėmimo. Taip pat informavo, kad atsižvelgiant į tai, kad tai 

yra supaprastintas pirkimas, tai šį projektą laimėjo N studio, o klausimas ir pasiūlymai dėl 

papildomų lėšų, reikalingų šiam projektui, bus aptartas komitetuose.  

Kadangi pateiktam sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu, vyko balsavimas. 

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 25 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 17 

tarybos narių (Audrius Misiūnas, Julius Nekrašas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė 

Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas 

Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas 

Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys), SUSILAIKĖ – 7 tarybos nariai (Robertas Endrikas, 

Liudas Skierus, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Tomas Mašeckis, 

Giedrius Ramanauskas), PRIEŠ – 1 tarybos narys (Mindaugas Kaunas).  
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Sprendimas priimtas.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-324 pridedamas). 

 

6. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. 

T1-249 „Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų darbuotojų (tikslinių pareigybių) 

kelionės išlaidų kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę ir 

siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-325 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 23 d. sprendimo Nr. 

T1-36 „Dėl Trūkstamų specialistų pritraukimo į Plungės rajono savivaldybės viešąsias ir 

biudžetines įstaigas programos tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę ir 

siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-326 pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA. Pareiginės algos koeficiento nustatymas Plungės rajono savivaldybės 

kontrolierei Danutei Jarašiūnienei ir Savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T1-85 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės kontrolieriaus darbo užmokesčio nustatymo“ pripažinimas 

netekusiu galios.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę, 

atkreipė dėmesį, kad šį sprendimo projektą svarstant Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitete, 

siūlymas buvo suapvalinti šį koeficientą, tačiau galutiniame variante buvo paliktas sprendimo 

projekto rengėjo siūlomas koeficiento dydis, todėl siūlė Savivaldybės tarybos nariams pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-327 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. Pritarimas biudžetinės įstaigos Žemaičių dailės muziejaus projektui 

„Inovatyvusis M. Oginskio rūmų žirgynas – įtraukaus kultūros turinio erdvė“. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą, akcentuodamas esmę bei atkreipdamas tarybos narių dėmesį į tai, kad siūloma 

vieną iš Žemaičių dailės muziejaus patalpų pritaikyti kino salės įrengimui, siūlė pritarti sprendimo 

projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-328 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės mokyklų mokinių iniciatyvų projektų 

atrankos ir finansavimo aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę, naujoves ir 

siūlė pritarti sprendimo projektui. 

Taip pat Audrius Misiūnas atkreipė dėmesį, kad Švietimo, sporto ir kultūros komitete buvo 

diskutuota, kad nereikėtų šone palikti ir Plungės technologijų ir verslo mokyklos mokinių (toliau – 

TVM) ir kad būtų patikslinta Plungės rajono savivaldybės mokyklų mokinių iniciatyvų projektų 

atrankos ir finansavimo tvarkos aprašo formuluotė, į kurią būtų įrašyta ne „Plungės rajono 

savivaldybės mokyklose“, bet „Plungės rajono savivaldybės teritorijoje veikiančiose mokyklose“. 

Tomas Mašeckis pasiteiravo, ar nereikėjo pranešėjui Audriui Misiūnui nusišalinti nuo šio 

klausimo nagrinėjimo, tačiau meras Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, kad sprendimo projekte 

įvardintą vertinimą atlieka moksleiviai, o ne ugdymo įstaigos direktorius, todėl nėra viešųjų ir 

privačių interesų konflikto.  
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Savivaldybės merui paantrino ir Audrius Misiūnas, kuris akcentavo, kad pagal šį sprendimo 

projektą pinigai bus skiriami ne mokyklai, o mokinių iniciatyvoms. 

Sprendimas su Savivaldybės tarybos metu pasiūlytais pakeitimais priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA: 

1. Priimti Savivaldybės tarybos posėdžio metu patikslintą sprendimo projektą, formuluotę 

susiderinus su Juridinio ir personalo administravimo skyriumi (sprendimas Nr. T1-329 pridedamas). 

2. Juridinio ir personalo administravimo skyriui teisiškai suformuluoti Savivaldybės tarybos 

posėdžio metu pateiktus sprendimo projekto patikslinimus. 

 

11. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 23 d. sprendimo 

Nr. T1-175 „Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-330 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 22 d. sprendimo 

Nr. T1-163 „Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, Plungės paslaugų ir švietimo 

pagalbos centro pedagoginių pareigybių ir nepedagoginių pareigybių, finansuojamų iš mokymo 

lėšų, didžiausio leistino skaičiaus 2023–2024 mokslo metams patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-331 pridedamas). 
 

13. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 28 d. sprendimo Nr. 

T1-259 „Dėl Mokesčio už vaikų išlaikymą Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigose, 

įgyvendinančiose ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-332 pridedamas). 
 

15. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. 

T1-71 „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti sprendimo projektui. Atkreipė dėmesį, kad sprendimo projektas buvo pristatytas visuose 

komitetuose, tačiau socialinėje erdvėje kilo diskusijų dėl to, kad spaudoje nebebus viešinami 

Savivaldybės tarybos priimti teisės norminiai aktai bei Savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarkė. 

Pranešėjas taip pat informavo, kad Adomas Zamulskis buvo paprašęs Savivaldybės administracijos 

pateikti informaciją apie tai, kiek buvo skiriama lėšų Savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarkės ir 

Savivaldybės tarybos priimtų teisės norminių aktų viešinimui spaudoje per 2022–2023 metus. 

Audrius Misiūnas pagarsino, kad per 2022 m. už Savivaldybės tarybos posėdžių darbotvarkių ir 

Savivaldybės tarybos priimtų teisės norminių aktų viešinimui spaudoje Savivaldybės administracija 

sumokėjo 3 203 eurus, o per 2023 m. – 2 675 eurus bei atkreipė dėmesį, kad ateinantiems metams 

įkainiai už viešinimą spaudoje numatyti didesni. 

Mindaugas Kaunas suabejojo, ar tikslinga šiuo metu keisti šį vienintelį Reglamento punktą, 

juolab, kad neaišku, ar kiti Reglamento punktai atitinka Lietuvos Respublikos vietos savivaldos 

įstatymą bei atsižvelgiant į tai, kad kitais metais bus dar daugiau Reglamento pakeitimų dėl 
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besikeičiančių teisės aktų. Taip pat Mindaugas Kaunas atkreipė dėmesį, kad ir Plungės rajono 

savivaldybės svetainėje viešinama Savivaldybės tarybos posėdžių darbotvarkė yra gana sunkiai 

randama, tačiau pažymėjo, kad tikrai yra techninių galimybių svetainėje darbotvarkę padaryti 

žymiai matomesne.  

Adomas Zamulskis atkreipė dėmesį, kad išleistos sumos tarybos priimtų teisės norminių 

aktų bei tarybos posėdžio darbotvarkės viešinimui spaudoje tikrai nėra didelės.  

Tarybos narys Robertas Endrikas paantrino Adomui Zamulskiui, kad išleistos sumos 

viešinimui tikrai nėra didelės bei siūlė atkreipti dėmesį į tai, kad ne visi žmonės naudojasi 

socialiniais tinklais ir neturės galimybių susipažinti su aktualia informacija, kuri anksčiau būdavo 

skelbiama spaudoje.   

Tarybos narys Rimas Dužinskas paantrino Robertui Endrikui ir Adomui Zamulskiui, 

akcentuodamas, kad išleidžiamą viešinimui sumą sužinojo tik šiandien ir nurodė, kad ši suma tikrai 

nėra labai didelė. 

Tarybos narys Marijus Kaktys iš esmės pritarė pateiktam sprendimo projektui, tačiau 

išreiškė pastabą, kad Plungės rajono savivaldybės internetinėje svetainėje tikrai yra pakankamai 

sudėtinga rasti Savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarkę ar kitą tarybos posėdžio medžiagą.   

Tomas Mašeckis siūlė neskubėti ir nepriimti šio sprendimo projekto, kol nebus tinkamai 

sutvarkyta Plungės rajono savivaldybės internetinė svetainė, kad joje galėtų lengviau rasti visą 

informaciją. 

Algirdas Pečiulis atkreipė dėmesį, kai nė vienas iš Savivaldybės tarybos veiklos reglamento 

keitimo komisijos narių komisijos posėdžio metu nepasisakė prieš šio sprendimo projekto priėmimą 

bei akcentavo, kad, jo nuomone, nuo Plungės rajono gyventojų informacija nėra slepiama, viskas 

yra viešinama Plungės rajono savivaldybės internetinėje svetainėje, todėl pasisakė už Reglamento 

keitimą.  

Meras Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, kad kitais metais priimamų norminių teisės aktų 

ženkliai padaugės dėl Lietuvos Respublikos žemės įstatymo pasikeitimo, be to papildomai 

paaiškino, kad dabartiniai teisės aktai nebenumato prievolės viešinti vietinėje spaudoje nei tarybos 

posėdžio darbotvarkės, nei tarybos priimtų teisės norminių aktų bei pridūrė, kad pasidomėjus 

daugiau, matyti, kad ir kitose savivaldybėse tokio viešinimo nėra. 

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 25 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 17 

tarybos narių (Audrius Misiūnas, Julius Nekrašas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė 

Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas 

Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas 

Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys), PRIEŠ – 8 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Liudas 

Skierus, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Tomas Mašeckis, Giedrius 

Ramanauskas, Mindaugas Kaunas).  

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-333 pridedamas). 

 

16. SVARSTYTA. Valstybės nekilnojamojo turto (vietinės reikšmės kelių) perėmimas 

Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn ir šio turto perdavimas Plungės rajono savivaldybės 

administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas, pristatė sprendimo 

projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė pritarti, tačiau atkreipė dėmesį, kad šis sprendimo projektas 

turėjo būti viešinamas ne trumpiau kaip 1 mėnuo iki Savivaldybės tarybos posėdžio, tačiau šis 

terminas buvo praleistas ir sprendimo projektas buvo viešintas trumpiau, todėl, atsižvelgiant į teisinį 

reglamentavimą, šio sprendimo tarsi ir nebūtų galima patvirtinti šiame tarybos posėdyje. 

Atsižvelgdamas į tai, kas išdėstyta, Andriejus Stančikas pasiūlė sprendimo projekte numatyti 

įsigaliojimo datą, t. y. nuo 2024 m. sausio 1 d., tokiu atveju nepažeidžiant kitų teisės aktų bei 

pasiteiravo Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjo Vytauto Tumo nuomonės. 

Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas Vytautas Tumas, atsakydamas 

nurodė, kad teisės aktuose įtvirtintų normų privaloma laikytis ir sutiko su Andriejaus Stančiko 
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pasiūlymu į sprendimo projektą įrašyti jo įsigaliojimo datą bei atkreipė dėmesį, kad, jo nuomone, 

galima priimti pristatytą sprendimą. 

Tomas Mašeckis išsakė savo nuomonę dėl tam tikrų konkrečių gatvių (Alyvų g.), teigdamas, 

jog pateiktas vietinės reikšmės kelių sąrašas nėra tinkamai sutvarkytas, nėra atlikti kadastriniai 

matavimai pagal kelių kategoriją, Administracijos darbuotojai nėra nuvykę į vietą ir nėra įsitikinę 

ta, jo teigimu, netvarka.  

Živilė Bieliauskienė, Turto skyriaus vedėja, pateikė Tomui Mašeckiui argumentuotą 

atsakymą.  

Robertas Endrikas atkreipė tiek Tomo Mašeckio, tiek kitų posėdžio dalyvių dėmesį, kad 

gatvių matavimas yra ne projektavimas, o inventorizavimas ir čia šiuo atveju nieko negalima 

pakeisti, jei privatus asmuo jau yra pasidaręs geodezinius matavimus. Tačiau siūlė atsižvelgti į tuos 

sklypus, kuriuose dar nėra atlikti geodeziniai matavimai ir kurie turi tik preliminarius matavimus, 

tai, jo nuomone, reikėtų sutvarkyti tik šiuos sklypus. 

Mindaugas Kaunas replikavo dėl Vytauto Tumo atsakymo būtent dėl šio sprendimo 

teisėtumo. 

Vytautas Tumas pasikartojo, kad tam tikri procedūriniai pažeidimai yra padaryti ir 

Savivaldybės taryba turi teisę šio sprendimo priėmimo svarstymą nukelti į kitą tarybos posėdį. 

Tarybos narys Tadas Šetkauskis taip pat tikslinosi dėl Alyvų gatvės, prašydamas paaiškinti, 

kur konkrečiai ši gatvė, kokioje teritorijoje yra. 

Tadui Šetkauskiui Administracijos darbuotojai atsakė, kad ši gatvė yra Žlibinų seniūnijoje. 

Andriejus Stančikas dar sykį klausė tarybos narių, atsižvelgiant į praleistą viešinimo 

terminą, ar šį sprendimo projektą pateikti svarstyti kitame Savivaldybės tarybos posėdyje ar šiame, 

tik patikslinant sprendimo projektą – įrašant sprendimo įsigaliojimo datą. 

Kadangi sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu, vyko balsavimas. 

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 25 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 17 

tarybos narių (Audrius Misiūnas, Julius Nekrašas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė 

Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, 

Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Alina Vičienė, Gediminas 

Stonys, Adomas Zamulskis, Giedrius Ramanauskas), susilaikė – 8 tarybos nariai (Robertas 

Endrikas, Liudas Skierus, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Tomas Mašeckis, Mindaugas 

Kaunas, Tadas Šetkauskis, Ramūnas Lydis).  

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-334 pridedamas). 

 

17. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugsėjo 24 d. sprendimo 

Nr. T1-190 „Dėl Plungės rajono savivaldybės įmonės „Plungės būstas“ surenkamų pajamų už 

gyvenamųjų patalpų nuomą planavimo, naudojimo, apskaitos ir atskaitomybės tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-335 pridedamas). 

 

18. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės teritorijoje esančių kapinių sąrašo 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-336 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Žmonių palaikų laidojimo tvarką Plungės rajono savivaldybėje 

reglamentuojančių teisės aktų patvirtinimas. 
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Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-337 pridedamas). 

 

Posėdžio pirmininkas Audrius Klišonis Savivaldybės tarybos nariams priminė, kad, prieš 

pradedant Savivaldybės tarybos posėdį buvo pritarta Tomo Mašeckio nusišalinimui nuo 

darbotvarkės 20 klausimo svarstymo, tai paprašė jį išeiti iš posėdžių salės bei ištraukti balsavimo 

kortelę.  

Tomas Mašeckis ištraukė savo balsavimo kortelę ir išėjo iš posėdžių salės.  

 

20. SVARSTYTA. Negyvenamųjų patalpų nuomos sutarties pratęsimas (UAB „Austolina“).  

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-338 pridedamas). 

 

Meras Audrius Klišonis paprašė pakviesti į posėdžio salę Tomą Mašeckį bei tarybos nariams 

priminė, kad, prieš pradedant Savivaldybės tarybos posėdį buvo pritarta Jurgitos Latakienės 

nusišalinimui nuo darbotvarkės 21 klausimo svarstymo, tai paprašė jos išeiti iš posėdžių salės bei 

ištraukti balsavimo kortelę.  

Jurgita Latakienė ištraukė savo balsavimo kortelę ir išėjo iš posėdžių salės.  

 

21. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. lapkričio 24 d. sprendimo 

Nr. T1-250 „Dėl socialinių paslaugų kainų Plungės rajono savivaldybėje nustatymo“ ir jį keitusio 

sprendimo pakeitimas.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, pristatė 

parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-339 pridedamas). 

 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paprašė pakviesti į posėdžio salę Jurgitą Latakienę bei 

informavo, kad tolimesnius darbotvarkės klausimus pristatys Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir 

ekologijos komiteto pirmininkas.  

 

22. SVARSTYTA. Įgaliojimas Plungės rajono savivaldybės merui pasirašyti valstybinės 

žemės sklypų, perduodamų valdyti, naudoti ir disponuoti jais patikėjimo teise Plungės rajono 

savivaldybei, perdavimo–priėmimo aktus.  

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas, pristatė 

parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-340 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 22 d. sprendimo 

Nr. T1-175 „Dėl ilgalaikio materialiojo ir trumpalaikio materialiojo turto perėmimo Savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise“ pakeitimas.  
Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-341 pridedamas). 
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24. SVARSTYTA. Negyvenamųjų patalpų nuomos sutarties pratęsimas (VšĮ Plungės vyrų 

krizių centras).  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-342 pridedamas). 

 

Gediminas Stonys, prieš pristatydamas kitus darbotvarkės klausimus, atkreipė dėmesį, kad 

pateikti sprendimų projektai yra susiję su nuo 2024 m. sausio 1 d. įsigaliojančiais teisės aktų 

pasikeitimais bei dalies funkcijų iš Nacionalinės žemės tarnybos prie Aplinkos ministerijos 

perdavimu savivaldybėms, todėl reikalinga pakeisti eilę sprendimų.  

 

25. SVARSTYTA. Sutikimų statyti ir naudoti valstybinės reikšmės paviršiniuose vandens 

telkiniuose laikinuosius nesudėtinguosius statinius Plungės miesto ir Plungės rajono savivaldybės 

miestelių teritorijose išdavimo taisyklių patvirtinimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-343 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Sutikimų statyti statinius žemės sklypuose, besiribojančiuose su 

valstybinės žemės sklypais ar valstybine žeme, kurioje nesuformuoti žemės sklypai Plungės miesto 

ir Plungės rajono savivaldybės miestelių teritorijose, išdavimo taisyklių patvirtinimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-344 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Sutikimų laikinai naudotis valstybine žeme statybos metu Plungės 

miesto ir Plungės rajono savivaldybės miestelių teritorijose išdavimo taisyklių patvirtinimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-345 pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Sutikimų statyti laikinuosius ir nesudėtinguosius statinius valstybinėje 

žemėje, kurioje nesuformuoti žemės sklypai Plungės miesto ir Plungės rajono savivaldybės 

miestelių teritorijose, išdavimo taisyklių patvirtinimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-346 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Sutikimų tiesti susisiekimo komunikacijas, inžinerinius tinklus ir statyti 

jiems funkcionuoti būtinus statinius valstybinėje žemėje, kurioje nesuformuoti žemės sklypai 

Plungės miesto ir Plungės rajono savivaldybės miestelių teritorijose, išdavimo taisyklių 

patvirtinimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-347 pridedamas). 
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30. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. 

T1-21 „Dėl Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2023 

metų priemonių plano (sąmatos) patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-348 pridedamas). 

 

31. SVARSTYTA. Kontrolės komiteto 2024 metų veiklos programos svarstymas ir teikimas 

Savivaldybės tarybai.  

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Kontrolės komiteto pirmininkas, pristatė parengtą sprendimo 

projektą, akcentuodamas jog Kontrolės komiteto nariai pateikė savo siūlymus dėl tam tikrų 

klausimų svarstymo, siūlė pritarti sprendimo projektui dėl Kontrolės komiteto 2024 metų veiklos 

programos. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-349 pridedamas). 

 

32. SVARSTYTA. UAB „Plungės šilumos tinklai“ audito pristatymas ir jo aptarimas.  

Pranešėja Danutė Jarašiūnienė, savivaldybės kontrolierė, išsamiai pristatė atlikto UAB 

„Plungės šilumos tinklai“ audito ataskaitą, akcentuodama esmę, nurodė, kad auditas atliktas pagal š. 

m. gegužės 18 d. Savivaldybės tarybos protokolo Nr. T-6 išrašą ir, kad tai buvo veiklos, o ne 

finansų auditas. Danutė Jarašiūnienė akcentavo, jog nebuvo tiksliai įvardinti audito kriterijai, todėl 

Savivaldybės kontrolės ir audito tarnyba pati nusimatė UAB „Plungės šilumos tinklai“ (toliau – 

Bendrovė) audito vertinimo kriterijus ir apimtį, t. y. įvertinti ir išanalizuoti priežastis, kurios turėjo 

didžiausią įtaką 2021 m. Bendrovės veiklos rezultatui, ar planuojant ir vykdant investicijas laikytasi 

Šilumos ūkio įstatymo, Valstybinės energetikos reguliavimo tarnybos (toliau – VERT) patvirtintos 

metodikos ir Savivaldybės patvirtintos Investicijų planavimo tvarkos bei, ar Bendrovė užteko 

apyvartinio taršos leidimo atsiradus būtinumui šilumos gamybai naudoti gamtines dujas. 

Danutė Jarašiūnienė išsamiai pateikė atlikto Bendrovės audito už 2021 ir 2022 metų faktus, 

kitus duomenis, pagamintą šilumos energijos kiekį šiuo laikotarpiu, pirktą ir parduotą šilumos kiekį, 

pateiktą šilumos kiekį į šilumos tiekimo sistemas, akcentuodama, kad tai, kas nebuvo parduota, tai 

sudarė Bendrovės nuostolius. Akcentavo, kad Bendrovė strateginiame plane nusimatė, kad 

technologiniai nuostoliai bus ne didesni nei 19 proc., o nuostoliai buvo 20 proc., įvardijo Bendrovės 

pajamas ir sąnaudas bei atkreipė dėmesį, kad 2022 metus Bendrovė baigė pelningai, be nuostolių, o 

tuo tarpu 2021 metus Bendrovė baigė su 753 tūkst. eurų nuostoliu. Taip pat Danutė Jarašiūnienė 

Savivaldybės tarybos narius supažindino su pagrindiniais Bendrovės vertinimo rezultatais, 

akcentuodama, kad ši atlikta audito ataskaita visiems buvo jau pateikta iš anksto susipažinimui. 

Kaip vieną iš esminių momentų pabrėžė, jog atliekant auditą pasigedo duomenų, kaip 

įgyvendinamas Savivaldybės administracijos direktoriaus lūkesčių raštas bei Bendrovės strategija. 

Atkreipė dėmesį, kad Jungiamoji trasa pagal su rangovu sudarytą sutartį nebuvo atlikta laiku, t. y. 

vėlavo, todėl Bendrovė 2021 m. šilumą turėjo gaminti dujiniais katilais. Taip pat akcentavo, kad 

Bendrovė dėl tokių savo veiksmų nuostolių nepatyrė, tačiau nuostolius patyrė Savivaldybės 

gyventojai, kurie už juos ir sumokės. Danutė Jarašiūnienė taip pat stebėjosi, kad Bendrovėje buvo 

panaikintas ekonomisto etatas, vietoj kurio buvo samdoma įmonė, kuri teikia kainų skaičiavimus 

VERT-ui. Baigdama pranešimą apie Bendrovės atlikto audito ataskaitą, Danutė Jarašiūnienė pristatė 

pateiktas rekomendacijas. 

Gediminas Stonys tikslinosi, ar teisingai suprato, kad rangovui AB „Požeminiai darbai“ 

(toliau – Rangovas) vėluojant atlikti darbus ir nesiimant jokių veiksmų, Plungės rajono 

savivaldybės gyventojai sumokėjo beveik pusę milijono eurų brangiau už šilumą. 

Danutė Jarašiūnienė atsakė, kad gyventojai dar nesumokėjo brangiau, o sumokės tik tada, 

kai VERT-ui bus pateikti visi perskaičiavimai, rodikliai ir tik tada visa tai bus įskaičiuota į kainą. 

Tačiau savivaldybės kontrolierė akcentavo, kad gyventojai gali ir nesumokėti brangiau, 
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atsižvelgiantį į tai, kad 2021 m. buvo kūrenta dujomis bei į tuo metu šilumos skaičiavimo formulės 

buvusią kintamąją dalį ir pateikė išsamesnį paaiškinimą. 

Gediminas Stonys tikslinosi, kad jei vis dėlto nuostolis būtų, ar teisinėms pretenzijoms 

pareikšti dėl viešo intereso, t. y. gyventojų interesų, gynimo, yra laiko ribojimas. 

Danutė Jarašiūnienė, atsakydama nurodė, kad Bendrovė taip pat buvo mąsčiusi prisiteisti 

delspinigius iš Rangovo, tačiau, pasikreipus į teisininkus išaiškinimo, gavo jų išvadą, kad Bendrovė 

tuos nuostolius pasidengs iš Savivaldybės gyventojų. 

Vyko diskusija. 

Gediminas Stonys diskutavo, kad dabar laukiame perskaičiavimų, tačiau yra ribotas laikas 

atlikti tam tikrus teisinius veiksmus viešajam interesui ginti ir mąstė, ar nereikėtų įpareigoti 

Bendrovės pradėti veiksmus, kad, atsiradus nuostoliams, būtų iškart pradėtas viešojo intereso 

gynimas. Taip pat Gediminas Stonys domėjosi, kas gali ginti viešąjį interesą bei akcentavo, kad 

reikia būti pasiruošusiems ginti viešąjį interesą ir nelaukti to momento, jei gyventojams vis dėlto 

teks mokėti pusę milijono eurų.  

Danutė Jarašiūnienė atkreipė dėmesį, kad šiuo momentu nėra žinoma ir reikia laukti VERT-

o kainų skaičiavimų, be to, kaip ir yra nurodyta Bendrovės atliktoje audito ataskaitoje, reikėjo 

Bendrovei kreiptis ir reikalauti iš Jungiamosios trasos Rangovo mokėti delspinigius už ne laiku 

atliktus šilumos perdavimo tinklų įrengimo darbus, tačiau Bendrovė to nedarė. Danutė Jarašiūnienė 

teigė, jog raštu kreipėsi į Bendrovę, teiraudamasi, kodėl nebuvo kreiptasi į teismą dėl delspinigių 

prisiteisimo iš Rangovo. Pateiktame atsakyme nurodyta, kas yra užfiksuota ir audito ataskaitoje, kad 

Bendrovė bijojo, kad AB „Požeminiai darbai“ nutrauks sutartį ir darbai bus nepadaryti, tačiau 

darbai buvo atlikti, o delspinigius, savivaldybės kontrolierės nuomone, reikia prisiteisti, kadangi 

taip numato įstatymai, be to yra ir sutartiniai įsipareigojimai.  

Robertas Endrikas pasisakė dėl sutarties nutraukimo anksčiau laiko, tačiau suabejojo, kodėl 

vėliau nebuvo prašoma delspinigių iš Rangovo, tačiau vis dėlto teigė pritariąs tam, kad sutartis 

nebuvo nutraukta ir darbai buvo atlikti. Dėl viešojo intereso gynimo Robertas Endrikas atkreipė 

dėmesį, kad nėra ko ginti, nes net įkainiai šiai dienai nėra žinomi. 

Gediminas Stonys laikėsi savo pozicijos dėl delspinigių priteisimo bei darsyk teiravosi, kaip 

bus tada, jei, gavus iš VERT-o kainų perskaičiavimą, vis dėlto gyventojai turės mokėti aukštesnę 

kainą už šilumą. 

Danutė Jarašiūnienė atsakė, kad tokiu atveju ir turės gyventojai sumokėti, nes vartotojas 

visada viską sumoka. 

Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, kad ne tik Savivaldybės gyventojai turės sumokėti, tačiau 

ir pati Savivaldybė turės mokėti už kultūros centrus, vaikų darželius, mokyklas, Administraciją ir 

kt. įstaigas, įmones. 

Adomas Zamulskis pasisakė, kad Bendrovės atlikto audito ataskaita taip pat buvo svarstyta 

ir Kontrolės komitete, kuriame buvo sutarta, jog, kol nėra gauti VERT-o paskaičiavimai, toliau 

nieko negalima daryti, o gavus šiuos paskaičiavimus – bus sprendžiama dėl tolimesnių veiksmų 

atlikimo. 

Mindaugas Kaunas pasisakė, kad labiau įdomu, ne tai, kas Bendrovėje buvo praeityje, o kas 

vyksta šiandien ir kokia kaina yra mokama už šilumą iš nepriklausomo šilumos tiekėjo bei atkreipė 

dėmesį, kad mokama suma yra mažiausiai 20 proc. brangesnė nei aplinkinių rajonų. 

Adomas Zamulskis padėkojo Danutei Jarašiūnienei už atliktą UAB „Plungės šilumos 

tinklai“ auditą bei pateiktą ataskaitą. 

Danutė Jarašiūnienė padėkojo bei dar sykį priminė, kad delspinigius vis dėlto iš Rangovo 

galima išsiieškoti ir tai neturi dingti.  

Liudas Skierus priminė, kad laikotarpis dėl Jungiamosios trasos darbų buvo gana sudėtingas 

ir pritarė Gedimino Stonio pasiūlymui išieškoti delspinigius, jei iš Rangovo pusės yra padaryta 

klaidų, tačiau siūlė Savivaldybės tarybos nariams įsivaizduoti, kaip būtų, jei šiai dienai Jungiamoji 

trasa nebūtų padaryta. 

Danutė Jarašiūnienė pateikė atsakymą į Liudo Skieraus pastebėjimus. 
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Gediminas Stonys atkreipė tarybos narių dėmesį, kad savivaldybės kontrolierė siūlo kreiptis 

dėl delspinigių išieškojimo, ką ir reikia atlikti, bei siūlė priimti protokolinį sprendimą įpareigojant 

UAB „Plungės šilumos tinklai“ kreiptis dėl delspinigių išieškojimo už ne laiku atliktus šilumos 

perdavimo tinklų įrengimo darbus. 

Liudas Skierus atkreipė Gedimino Stonio dėmesį, kad čia kalbama apie du skirtingus 

dalykus, t. y. apie Rangovo ir Užsakovo sutartį ir apie šios dienos kainodarą, kuri šiai dienai yra 

didesnė, todėl reikėtų atkreipti dėmesį, kodėl taip atsitiko, kad pati Bendrovė gaminasi brangiau 

šilumą, gal dėl Bendrovės valdybos, kuri šiai dienai neaišku, ar yra. Taip pat akcentavo, kad 

anksčiau buvusi Bendrovės valdyba buvo labai principinga.  

Česlovas Kerpauskas siūlė prisiminti 2021 metais vykusį procesą bei teiravosi dėl šilumos 

kainos, akcentuodamas, kad, jo nuomone, nepriklausomo tiekėjo šilumos kaina priklauso nuo 

kiekio. 

Danutė Jarašiūnienė pateikė išsamų atsakymą dėl šilumos kainos. 

Mindaugas Kaunas atkreipė Česlovo Kerpausko dėmesį, kad yra Lietuvos Aukščiausiojo 

Teismo nutartis ir kad UAB „Plungės šilumos tinklai“ atliko teisingus veiksmus, viskas buvo 

tvarkingai. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis priminė, jog buvo Gedimino Stonio pasiūlymas 

protokoliškai įpareigoti pačią UAB „Plungės šilumos tinklai“ išsiieškoti delspinigius, šiuo atveju 

jau nebe iš AB „Požeminiai darbai“, kadangi terminai yra pradelsti daugiau kaip pusę metų, o 

išieškoti iš tų, kurie priėmė sprendimą neišieškoti delspinigių, t. y. išieškoti delspinigius iš buvusios 

UAB „Plungės šilumos tinklai“ generalinės direktorės ir buvusios Bendrovės valdybos. Taip pat 

Audrius Klišonis, reaguodamas į Mindaugo Kauno pasisakymą dėl LRT atlikto tyrimo ir dėl vieno 

ar kito komentaro, informavo, kad šią pristatytą Savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos tikrinimo 

medžiagą persiuntė žurnalistei, kuri šiuo klausimu domėjosi. Audrius Klišonis taip pat atkreipė 

dėmesį, kad kreipėsi į Advokatų tarybą dėl advokatų kontoros, kurią buvo pasamdžiusi buvusi UAB 

„Plungės šilumos tinklai“ vadovė Margarita Charitonova, ir kuri pateikė Bendrovei pasiūlymą, kad 

dėl delspinigių išieškojimo iš AB „Požeminiai darbai“ kiekvienas šilumos vartotojas (mokytojas, 

pensininkas, darbuotojas ir kt.) kreiptųsi atskirai. Taip pat Savivaldybės meras Audrius Klišonis 

atkreipė dėmesį jog, atsižvelgiant į tai, kad 2024 m. sausio mėn. ar 2024 m. vasario pradžioje bus 

nauja šilumos kaina, reikėtų kreiptis į prokuratūrą dėl viešojo intereso gynimo, tačiau dabar siūlė 

apsiriboti tuo, kad priimti protokolinį Savivaldybės tarybos sprendimą bei įpareigoti dabartinę UAB 

„Plungės šilumos tinklai“ administraciją iš buvusių Bendrovės vadovų ir valdybos išsireikalauti 

tuos delspinigius, kurie nebuvo sumokėti. Meras Audrius Klišonis pridūrė, kad pats asmeniškai tris 

kartus raštiškai kreipėsi į UAB „Plungės šilumos tinklai“ vadovę, klausdamas, ar delspinigiai yra 

paskaičiuoti ir ar yra mokami, tačiau Margarita Charitonova prašė Savivaldybės mero pagrįsti, dėl 

kokių interesų tai yra klausiama, akcentavo, kad tai yra konfidencialu, ir šį klausimą reikės pagrįsti, 

kai jis bus nagrinėjamas Savivaldybės tarybos posėdyje. Taip pat meras Audrius Klišonis atkreipė 

dėmesį, kad tuo metu buvęs UAB „Plungės šilumos tinklai“ akcijų valdytojas Mindaugas Kaunas 

buvo atsisakęs, kad buvę Bendrovės valdybos nariai jam teiktų ataskaitas, o tai yra asmeninė 

buvusio Bendrovės akcijų valdytojo atsakomybė dėl tokių veiksmų. 

Kadangi daugiau klausimų nebuvo, Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasiteiravo, ar 

galima bendru sutarimu pritarti pasiūlymui dėl protokolinio sprendimo įpareigoti dabartinę UAB 

„Plungės šilumos tinklai“ administraciją išieškoti delspinigius iš tų asmenų, kurie padarė žalą 

Bendrovei (UAB „Plungės šilumos tinklai“). 

Kadangi bendru sutarimu nepritarta pasiūlytam protokoliniam sprendimui, vyko balsavimas, 

kaip aukščiau buvo išdėstęs Savivaldybės meras Audrius Klišonis, dėl delspinigių išieškojimo iš tų 

asmenų, kurie padarė žalą Bendrovei.  

Už pasiūlytą protokolinį sprendimą balsavo viso 23 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 15 

tarybos narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, 

Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Linas Ramanauskas, Remigijus 

Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, 

Gediminas Stonys), SUSILAIKĖ – 8 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Vida 
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Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Tomas Mašeckis, Giedrius Ramanauskas, Marijus Kaktys, 

Mindaugas Kaunas).  

Protokolinis sprendimas įpareigoti dabartinę UAB „Plungės šilumos tinklai“ administraciją 

išieškoti delspinigius iš tų asmenų, kurie padarė žalą Bendrovei, priimtas.  

 

33. SVARSTYTA. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

Vida Bondauskienė replikavo dėl Savivaldybės mero Audriaus Klišonio informacijos 

viešinimo jo Facebook‘o paskyroje, kalbant dėl lėšų Platelių meno mokyklos Žemaičių Kalvarijos 

skyriaus remontui skyrimo bei tikslinosi, kuriame Savivaldybės tarybos posėdyje tai buvo 

svarstoma. 

Audrius Klišonis teigė, jog dabar nepamena, bet informaciją patikslins. 

Vida Bondauskienė pateikė atsakymą, nurodydama, kad Audrius Klišonis savo Facebook‘o 

paskyroje pateikė visuomenę klaidinančią informaciją apie tai, kad opozicija priešinosi šiam 

sprendimui, nors sprendimas buvo priimtas bendru sutarimu. 

Mindaugas Kaunas teiravosi Savivaldybės mero, kodėl nepaviešintas Vyriausybės atstovo 

pateiktas atsakymas dėl Plungės technologijų ir verslo mokyklos bendrabučio perėmimo, kai 

neteisingai buvo balsuojama Vietos ūkio ir ekologijos komiteto metu, bei teiravosi, kodėl šio 

tarybos posėdžio metu ta klaida nebuvo ištaisyta, kadangi tai būsimiems sprendimams ateityje, 

susijusiems su šiuo klausimu, gali turėti tam tikrų pasekmių. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, kad opozicija turi teisę kontroliuoti 

priimamus sprendimus ir priminė, jei, jų nuomone, tai yra neteisėtas sprendimas, kad yra galimybė 

tokį sprendimą skųsti teisės aktuose numatytais terminais ir tvarka. 

Vida Bondauskienė teigė, jog norėjo pateikti klausimą Savivaldybės administracijos 

direktoriui dėl informacijos viešinimo, teiraudamasi, kaip yra atrenkama informacija, kuri turėtų 

būti viešinama, atkreipdama dėmesį į tai, kad, jos nuomone, Savivaldybės internetiniame puslapyje 

yra daug perteklinės bei kitos viešinamos informacijos, pateikė kelis pavyzdžius. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis padėkojo Vidai Bondauskienei už pastabas bei 

pasidžiaugė, kad šiuo metu Savivaldybės administracijoje dirba profesionali žurnalistė Lina 

Liūnienė ir jos pateikiama informacija yra kokybiška.  

Pasisakė Liudas Skierus dėl lėšų skirstymo. 

Robertas Endrikas pasisakė dėl Telšių g. Plungės mieste bei dėl ten ruošiamų pėsčiųjų ir 

dviračių takų. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė atsakymą. 

Pasisakė Audrius Misiūnas, palinkėjo visiems gerų ateinančių metų. 

Tomas Mašeckis pasisakė dėl Savivaldybės administracijos darbuotojų atlyginimų kilimo 

bei pasiteiravo dėl visuomenėje skleidžiamos informacijos, kad yra ruošiamasi statyti biodujų 

jėgainę.  

Atsakydamas Tomui Mašeckiui, meras Audrius Klišonis informavo, kad didesni atlyginimai 

yra todėl, kad skiriami priedai darbuotojams už papildomą darbą, kurio tikrai yra daug, taip pat 

pateikė atsakymą dėl biodujų jėgainės. 

Tomas Mašeckis pasitikslino, ar bus viešas pristatymas apie biodujų jėgainę. 

Meras Audrius Klišonis patvirtino, kad viešas pristatymas bus. 

Vyko trumpa diskusija. 

Gediminas Stonys pasisakė dėl viešinamos informacijos. 

Meras Audrius Klišonis informavo, kad, jei nebus kokios svarbos, tai 2024 m. sausio mėn. 

Savivaldybės tarybos posėdžio nebus, o kitas posėdis vyks 2024 metų vasario 8 d. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                         Audrius Klišonis 

 

Posėdžio sekretorė                        Irmantė Kurmienė 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS  

TARYBOS 8 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2023-12-21  

 

Algirdas Žebrauskas               - architektas, UAB „Architekto studija“ direktorius, 

Anastasija Bojog                     - Savivaldybės mero patarėja, 

Audrius Klišonis                     - Savivaldybės meras, 

Daiva Mažeikienė                   - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Dalius Pečiulis                        - Savivaldybės administracijos direktorius, 

Danutė Jarašiūnienė                - savivaldybės kontrolierė, 

Eglė Makarevičienė                - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyresn. specialistė, 

Evelina Petrikaitė                    - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė, 

Gintaras Ramonas                   - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vyr. specialistas, 

Gintautas Rimeikis                  - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, 

Ingrida Stanienė                      - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė, 

Irma Kvizikevičienė                - Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė, 

Irmantė Kurmienė                   - Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė, 

Jolanta Puidokienė                   - Socialinės paramos skyriaus vedėja, 

Jovita Šumskienė                    - Savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotoja, 

Judita Kaveckienė                   - Protokolo skyriaus vyr. specialistė, 

Jurgita Niunevė                       - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė, 

Jurgita Saldukienė                   - l. e. Benrųjų reikalų skyriaus vedėjo pareigas, 

Kristina Karalienė                   - Socialinės paramos skyriaus vyr. specialistė, 

Kristina Petrulevičienė            - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Linas Rimeikis                         - Informacinių technologijų skyriaus kompiuterininkas, 

Lina Liūnienė                           - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus specialistė, 

Odeta Petkuvienė                    - l. e. Vietos ūkio skyriaus vedėjo pareigas, 

Remigijus Ačas                        - Informacinių technologijų skyriaus vedėjas, 

Sandra Kasmauskienė              - Plungės turizmo informacijos centro direktorė, 

Toma Rupeikė                          - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė, 

Vida Saukalienė                        - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vedėja, 

Vytautas Tumas                        - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas, 

Žaneta Vaitkuvienė                   - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Živilė Bieliauskienė                  - Turto skyriaus vedėja. 

 

____________________________ 


